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pank ERE
Volgens mij is de afweging voor straks:

-kinderen niet meer testen is een definitieve keuze: betekent dat kinderen met snotneuzen voortaan naar school mogen.

Terugdraaien zal niet meer gaan. Heeft als voordeel dat we ook in feb 12.000 minder kinderen per dag hoeven te testen...

-als we kinderen niet meer testen scheelt dat substantieel in de testvraag, tegelijk: gaan we dat echt nog merken komende 2-3

weken?

-het kan ook drukmiddel worden richting D66 : kinderopvangmedewerkers? Alleen als we dan ook stoppen met testen van

kinderen

Kortom: volgens

rogrammadirectie Covid-19

(@ minvws.nl
+31.6

var:INCE) EKER inv.

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 13:25

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

cc: Silas @minvws.nl>; [INECECN)BESET@ minvws.nl>
Onderwerp: FW: reactie OMT-advies

Hoi [EEE zie hieronder mijn input.
Goed voor jou om te weten dat we nu in de conceptbrief die zo jouw kant op komt 2 varianten op hebben genomen (1 waarom
advies niet overnemen, 1 waarom wel overnemen).

Het niet meer testen van kinderen scheelt met deze cijfers wel een slok op een borrel. Puur op basis van de cijfers zou het niet

meer testen van kinderen dus echt wel helpen. Tegelijkertijd zal dit ook weer tot enige discussie leiden en tot de nodige
opschudding leiden in kinderopvang en op scholen. Het maakt wel uit gezien de huidige tekorten maar absoluut gezien zijn het

geen enorme big numbers.

Hoe dit alles zich verhoudt tot de huidige situatie mbt de testcapaciteit en hou nijpend die momenteel wel/niet is, kan ik zelf niet

zo goed overzien. Dat weterjERERfen denk ik beter.

Ik weet niet of dit een volledig antwoord is, maar hopelijk helpt het wel.

BH

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 11:51

aan:IEEE HEED ins i>
Onderwerp: FW: reactie OMT-advies

heb jij kans hier een lijn op te maken?

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 11:16

Aan: SEE EEE mies;TEEN BEE invws.ni>
Onderwerp: reactie OMT-advies

AN wil eind van de dag (wsl wordt het 17.45) een lijn bepalen rondom de test-adviezen uit het OMT-advies.

Dat kunnen wij natuurlijk voorsorteren voor hem. Hieronder de vragen en volgens mij de afwegingen die nodig zijn om voor te
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bereiden:

1. Schrappen we testen voor kinderen tot 13 jaar?

Voarbereiding:
Kunnen we een sommetje presenteren wat dit oplevert (1300?) (tezamen met schiphol (1000) stoppen en app). En in

welke mate dat gat tussen vraag en aanbod van vandaag dekt. Evt in LCT vragen om vandaag te leveren.

Het gat tussen vraag en aanbod (‘duurzame voorraad’) is momenteel ordegrootte 3000-4000 testen per dag (bron:
LCDK)

Het niet meer testen kinderen 0-12 levert 1700 testen per dag
het niet meer testen teststraat Schiphol levert 800-1000 per dag
het niet meer testen zonder klachten via app levert amper extra testen (in de praktijktestperiode hebben in totaal maar

30 mensen zich naar aanleiding van een signaal van de app laten testen. Dit waren voornamelijk mensen met klachten).

2. Willen we kinderopvang toevoegen aan groep leraren etc (vloeit voort uit logica advies en uit BAO)

Voorbereiding: even op rij om hoeveel het zou kunnen gaan. Verder is het deels politieke weging lijkt me.

Het personeel kinderopvang met klachten levert 200-300 testen per dag
Overweging: voor 0-6 was advies al om met snotneuzen naar kinderopvang te gaan en om zeer terughoudend te zijn met testen

Dit zou met dit advies ook voor 7-12 gaan gelden, plus dus advies niet meer testen 0-12 bij milde klachten. Dat is

eigenlijk vooral voor BSO dan relevant (valt ook onder kinderopvang). Voor de kinderopvang 0-4 verandert er effectief

weinig (enige is advies terughoudend zijn met testen = niet meer testen).

3. Willen we een regionale prioritering?

Voorbereiding: is ie nodig nu of weten we bij welke drempelwaarde

Het OMT adviseert terughoudend hiermee te zijn ivm het belang van landelijk zicht op de verspreiding van het virus.

Regionale herverdeling zal op enorme weerstand stuiten bij laboratoria, die al onder zware druk staan omdat ze de hoeveelheid

testen amper nog aankunnen.

4. Advies om met alternatieve testen aan de slag te gaan na validering

Kunnen we niet anders dan opvolgen

Ja doen we idd

Met vriendelijke groet,

Volksgezondheid (tav Corona aanpak)

BEERoninvws.
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